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* * * 

 

De voorzitter opent de openbare zitting 

 

* * * 

 

O.P.1 Interne zaken. Secretariaat. Gemeenteraad. Notulen en zittingsverslag 

openbare zitting 29 april 2024. Goedkeuring. 

 

Steven Coppens licht toe: "Indien hier geen vragen rond zijn, vraag ik de goedkeuring 

voor de notulen en het zittingsverslag van de GR OZ van 29 april 2024." 

 

 

* * * 

 

O.P.2 Afdeling Ruimte. Technische dienst. Beheersovereenkomst Groenendaal 

station. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "Ik verwijs naar de beheersovereenkomst, alsook de bijlage 

aan dit punt. Op vraag van de gemeente werden de originele plannen aangepast. Dit om 

toegang tot de parking te verlenen aan de strooidiensten. 

Tenzij er vragen zijn, vraag ik uw goedkeuring voor de beheersovereenkomst 

Groenendaal." 

 

Patrick Demaerschalk stelt de volgende vraag: "Het heeft niets te maken met de 

strooidiensten, maar de nieuw aangelegde parkeerplaats is goed, behalve dat er geen 

enkele elektrische laadpaal is. Ik stel me daar toch vragen bij. Dit is een nieuwe 

parkeerplaats, en het lijkt mij logisch dat er laadpalen zouden worden voorzien, zeker 

gezien de huidige behoeften. Dit is een parkeerplaats die waarschijnlijk jarenlang in 

gebruik zal zijn, en ik denk dat het belangrijk is om vooruit te denken. We hebben een 

tekort aan laadpalen in Hoeilaart, vooral in het kader van het klimaat- en actieplan. Het 

zou logisch zijn om hier misschien zelfs 20 parkeerplaatsen met laadpalen te hebben?" 

 

Tim Vandenput antwoordt: "We hebben de vraag over de elektrische laadpalen ook 

gesteld aan de NMBS. Het lijkt logisch om die daar te plaatsen. Even een stap terug: 

deze parkeerplaats is grotendeels gefinancierd door de NMBS en ligt op hun terrein. 

Hoewel het lang heeft geduurd, hebben we goed samengewerkt om de parkeerplaats te 

realiseren zoals die er nu uitziet.   
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Wat betreft de elektrische laadpalen: we hebben de vraag gesteld en wachten op een 

antwoord. Idealiter willen we daar zowel snellaadpalen als reguliere laadpalen. Maar 

aangezien het hun parkeerplaats is, moet de NMBS investeren of een partner vinden om 

dit te realiseren. Deze vraag werd uitgezet. 

Om verdere context te geven: enkele jaren geleden, in 2017 of 2018, hebben we een 

akkoord met de NMBS gesloten om de parkeerplaats in het weekend gratis te maken, dit 

van vrijdagavond tot maandagochtend. Dit was om Groenendaal toegankelijker te maken 

als toegangspoort tot het Zoniënwoud, voor mensen die willen joggen of wandelen. 

Deze regeling wordt nog steeds gehonoreerd. De parkeerplaats zal doordeweeks betalend 

zijn van zes of zeven uur 's ochtends tot zeven uur 's avonds. Na zeven uur 's avonds is 

het weer gratis. Mensen kunnen een dagticket kopen of dit integreren in hun 

abonnement, afhankelijk van hun voorkeur. De parkeerplaats zal waarschijnlijk in het 

najaar betalend worden, dit rond september of oktober, van zodra de werkzaamheden 

volledig zijn afgerond en de NMBS zich heeft georganiseerd. In ruil voor het gratis 

gebruik in het weekend, zullen wij het onderhoud van de parkeerplaats verzorgen, zoals 

het groenonderhoud en het strooien en veilig maken in de winter. Als er laadpalen 

komen, zal het bedrijf dat ze plaatst ook verantwoordelijk zijn voor het onderhoud ervan. 

Daarnaast zullen er bewakingscamera's worden geïnstalleerd op de parkeerplaats, bij de 

afgesloten fietsenstallingen en op de perrons. Dit zijn de belangrijkste punten." 

 

Caroline Lagrange stelt de volgende vraag : "Hoe gaan de gesloten fietsenstallingen 

werken? Moet je een abonnement hebben?" 

 

Pieter Muyldermans antwoordt: "Je moet een abonnement hebben voor de fietsenstalling. 

Dan maakt het niet uit hoe vaak je komt. Er zijn verschillende tarieven voor occasionele 

gebruikers en voor degenen met een abonnement die dagelijks de trein nemen." 

 

Timothy Rowies stelt de volgende vraag: "In de verschillende documenten zie ik een 

tabel met een overzicht van de verantwoordelĳkheden, maar ik maak me zorgen over de 

lift. Deze staat niet vermeld in de tabel. Betekent dit dat er niets voor de lift is voorzien? 

Er zijn wel zuilen en kokers aanwezig, maar komt er nog een lift of niet?" 

 

Tim Vandenput antwoordt: "De kokers werden inderdaad voorzien, maar naar mijn weten 

zal er geen lift meer worden geïnstalleerd. Dit komt doordat mensen nu gemakkelijk 

toegang hebben tot de perrons vanaf de kades, die zich rechts van het station bevinden. 

Hier kunnen mensen eenvoudig met hun rolstoel of fiets dicht bij de treinen komen, 

waardoor er geen behoefte meer is aan een lift. Deze verandering is een bewuste keuze 

van zowel de NMBS als Infrabel. Daarom zijn de liften niet meer nodig en zullen ze ook 

niet worden geïnstalleerd." 

 

 

* * * 

 

O.P.3 Afdeling Vrije Tijd. Vrijetijdsregio Druivenstreek. Voorstel uitbreiding 

doelgroep kansentarief. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "Pleegkinderen die opgevangen worden in onze regio, zijn niet 

altijd gedomicilieerd in één van de 5 gemeenten van de Druivenstreek. Hierdoor hebben 

zij momenteel geen recht op een UiTPAS met kansentarief Druivenstreek. 

Momenteel is het zo dat enkel inwoners uit Bertem, Hoeilaart, Huldenberg, Overijse en 

Tervuren een UiTPAS met kansentarief kunnen aankopen. Vanuit de gemeenschapscentra 

de Kam en de Lijsterbes wordt gevraagd dat de inwoners uit Wezembeek-Oppem en 

Kraainem die hier recht op hebben, ook een UiTPAS met kansentarief kunnen aankopen 

en gebruiken. 

Vzw ‘de Rand’ stelt zich daarbij ook garant voor betaling van de 40% tussenkomst aan 

de vrijetijdsorganisatoren die het lokaal bestuur van de inwoner normaal dient bij te 

passen. 

Indien hier geen vragen rond zijn vraag ik goedkeuring voor dit punt?" 
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* * * 

 

O.P.4 Interne Zaken. Personeelsdienst. Vernieuwing Rechtspositieregeling. 

Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "Voorafgaand aan de GR van 29 april 2024 werd door de heer 

Steven Craps – diensthoofd personeelsdienst, een toelichting gegeven bij de wijziging 

van de RPR voor het personeel van ons lokaal bestuur. Er werd tevens de mogelijkheid 

geboden om bijkomende technische vragen te stellen voor 22 mei 2024 om 12 uur. Er 

werden geen bijkomende vragen ontvangen.  

Tenzij er bijkomende vragen zijn, wil ik uit naam van de raad iedereen binnen de 

administratie bedanken voor de inzet en het geleverde werk. Deze vernieuwde RPR is 

een grote stap voorwaarts in de verdere professionalisering van de administratie. 

Zoals aangegeven in de presentatie van de heer Steven Craps gaan, mits goedkeuring, 

de meeste onderdelen in voege vanaf 1 juni 2024. De elementen die betrekking hebben 

op verloven, allerhande en het cafetariaplan treden per 1 januari 2025 in werking. 

Graag uw goedkeuring." 

 

 

* * * 

 

O.P.5 Interne zaken. Financiële dienst. AGB Holar. Jaarrekening 2023. 

Goedkeuring. 

 

Steven Coppens licht toe: "In de zitting van 29 april 2024 gaf de RVB van AGB Holar zijn 

goedkeuring aan het verslag over de jaarrekening van 2023. 

Aangezien de gemeenteraad als AV fungeert, moet de gemeenteraad door de RVB 

opgemaakte NBB-jaarrekening goedkeuren. Graag uw goedkeuring." 

 

 

* * * 

 

O.P.6 Interne zaken. Financiële dienst. Jaarrekening 2023. Vaststelling deel 

gemeente. 

 

Steven Coppens licht toe: "Alvorens over te gaan tot de behandeling van agendapunt 6, 

wordt de jaarrekening gepresenteerd aan de raad en kunnen vragen worden gesteld. Er 

werden geen schriftelijke technische vragen ontvangen. 

De presentatie zou normaal verzorgd worden door financieel directeur  

Brecht Van den Bogaert. Omwille van persoonlijke omstandigheden kan hij onmogelijk 

aanwezig zijn vandaag. Waarnemend financieel directeur Cindy Denies neemt de 

presentatie van hem over. Wij danken Cindy voor de flexibiliteit om dit op korte termijn 

over te nemen. Ik geef graag het woord aan de waarnemend financieel directeur."  

 

Cindy Denies licht toe: "Dank u Voorzitter. We gaan eerst door de presentatie van de 

jaarrekening 2023 gaan. We hebben het over de kerncijfers van het bestuur, daarna geef 

ik een overzicht van de exploitatiecijfers, investeringscijfers en de financieringscijfers.  

De kerncijfers van ons bestuur over 2023 zijn geglobaliseerd, dat wil zeggen samen voor 

Gemeente en OCMW (geconsolideerd). We hebben in 2023 het boekjaar afgesloten met 

een positief resultaat van 3,6 miljoen euro. Dit zorgt ervoor dat er een kassaldo van  

7,79 miljoen euro op 31 december is. Dat zou dus betekenen dat wanneer alle 

ontvangsten zijn geïnd en alle uitgaven onmiddellijk zijn betaald, dit het saldo zou zijn 

van onze liquide middelen. Voor elke 100 euro dat in ons bestuur werd uitgegeven was 

75 euro voor exploitatie en 13 euro daarvan werd uitgegeven aan investeringen. Eind 

2023 tekent ons bestuur een sterke autofinancieringsmarge op en dat is voornamelijk te 

danken aan de versnelde ontvangst van de aanvullende personenbelasting in 2023. Daar 

kom ik later op terug. 
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Een positieve autofinancieringsmarge wil zeggen dat er binnen ons bestuur zeker marge 

is om nieuwe investeringen te financieren of eventueel bijkomende leningen aan te gaan. 

Bij de aanpassing van het meerjarenplan van december vorig jaar gingen we eigenlijk 

nog uit van een negatief resultaat van het boekjaar van 1,5 miljoen euro. Dit wil zeggen 

dat we nu een verschil van 5 miljoen euro rapporteren. Waar is dit door te verklaren? 

Door een vertraging in de onderhoudswerken voor wegen dat voor 830.000 euro 

overgedragen is naar het volgende jaar. Deze werken worden in 2024 uitgevoerd. Er is 

ook een overschatting van het uitgavenkrediet voor gas en elektriciteit van 250.000 euro 

geweest. We hebben ook minder uitgaven gedaan voor ons niet vastbenoemd personeel 

voor 204.000 euro en er zijn minder uitgaven geweest voor de tewerkstelling van onze 

artikel zestigers. Verder werd ook voor 2,8 miljoen euro krediet overgedragen voor 

investeringsuitgaven naar het volgende boekjaar. Dit zijn projecten die doorlopen in 

2024. Een overzicht van alle materiële verschillen tussen het  algemeen meerjarenplan 

en de jaarrekening vinden jullie terug in de toelichting bij de jaarrekening en in het 

overzicht van het overgedragen krediet voor de investeringen.  

Als we gaan kijken in detail naar de exploitatie, dan zien we dat de uitgaven in 2022 

gestegen zijn met 14,75 percent ten opzichte van 2021. Deze stijging is in 2023 gelukkig 

gestabiliseerd naar een kleine 3%. De ontvangsten van 2022 stegen met  8,49%  ten 

opzichte van 2021 en in 2023 met bijna 16% ten opzichte van 2022. In absolute waarde 

representeert dit vier miljoen. Eén miljoen daarvan is te verklaren door een versnelde 

toekenning van de aanvullende personenbelasting in 2023 en twee, door een aanpassing 

in de federale boekhouding. Dit is een eenmalig feit. Hierdoor hebben we dit jaar dus  

veertien maanden ontvangen in plaats van de gangbare twaalf. Als we dan meer in detail 

gaan kijken per uitgave, zien we dat de bezoldigingen in 2022 met ruim 10% stegen 

door de vijf indexeringen die we in dat kalenderjaar hebben doorgemaakt. Die situatie is 

gestabiliseerd en in 2023 stegen de bezoldigingen en de sociale lasten met een percent. 

Goederen en diensten daarentegen stegen met 36% in 2022 door de energiecrisis. Ook 

deze situatie is gelukkig gestabiliseerd en in 2023 tekenden we zelfs een lichte daling van 

3% op. Om u een idee te geven, gas en elektriciteit samen, daalden voor 254.000 euro 

ten opzichte van 2022. De kost voor uitzendkrachten stegen daarentegen met  

110.000 euro alsook de prestaties voor onderhoud van wegen en groen, welke stegen 

met 74.000 euro van 2022 naar 2023. We noteren ook een stijging in de 

informaticakosten van 70.000 euro en uiteraard een voedselstijging van 64.000 euro ten 

opzichte van 2022.  

Als we naar de verhoudingen gaan kijken in onze exploitatie-uitgaven, zien we dat die 

trend toch redelijk gelijklopend blijft over de verschillende jaren. Het aandeel van de 

bezoldigingen is wel gekrompen over de voorgaande jaren en dit omwille van een 

gedeeltelijke niet-invulling van een aantal hoge functies. Die kost is verschoven naar de 

goederen en diensten, waaronder de interimuitgaven vallen om de gaten in de formatie 

op te vangen. 

Als we kijken naar het aantal voltijdsequivalenten dan representeert 2023 een daling van 

6,44 FTE. Dat is voornamelijk door de overdracht van de poetsdienst naar de 

Welzijnskoepel west-brabant.  

Kijken we naar de bezoldigingen in detail, dan zien we dat we wel een sterke stijging 

door de verschillende jaren doormaken en dat is door de verschillende crisissen die ons 

land doorgemaakt heeft. Maar na 2023 zien we gelukkig een stabilisatie van deze sterke 

stĳging, waardoor dat we terug iets meer naar een normaal niveau gaan neigen.  

De bezoldigingen en de interims samen representeren 57% van onze uitgaven voor het  

OCMW en 43% is voor de gemeente. Ook dat is over de jaren heen quasi stabiel.  

Als we kijken naar de toegekende subsidies van ons bestuur aan verschillende partners, 

dan zien we de enige grote wijziging namelijk een significante daling in 2022 door de 

inkanteling van het OCMW naar aanleiding van de overgang van BWC 2020. Natuurlijk 

zijn de toegenomen kosten bij de satellieten door de prijsstijging in 2022, doorgerekend 

in de dotaties en dus vandaar zien we in 2023 op alle vlakken een stijging van de 

subsidies die wij toekennen aan onze satellieten, waaronder de hulpverleningszone en de 

politiezone. De overige subsidies representeren de prijssubsidies die de gemeente aan 

ons autonoom Gemeentebedrijf Holar betaalt, zodat dit winstgevend is, welke 

voorgeschreven is door de fiscale wetgeving voor autonome gemeentebedrijven. Kijken 

we naar de ontvangstenzijde van ons bestuur, dan zien we een sterke stijging in de 
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fiscale ontvangsten met 2,6 miljoen euro. Dat is, zoals daarnet gezegd, de aanvullende 

personenbelasting die met 2,1 miljoen euro steeg, oftewel bijna 40% in vergelijking met 

vorig jaar. Dat is door die aanpassing van de federale boekhouding die we in 2023 

hebben doorgemaakt. We hebben 14 maanden ontvangen, de eenmalige correctie van 1 

miljoen. Ook de indexaanpassingen die we de voorgaande jaren hebben doorgemaakt, 

representeren een stijging in onze aanvullende personenbelasting. Maar ook daar hopen 

we dat de situatie zich zal stabiliseren. De verhoudingen in de exploitatie-ontvangsten 

blijven over de jaren heen stabiel: bijna 50% van de totale ontvangsten worden 

verkregen uit belastingen, 1/4 van de ontvangsten komen uit subsidies en nog eens 1/4 

krijgen we uit financiële ontvangsten, zoals dividenden en interesten.  

Kijken we naar onze belastingen meer in detail, dan zien we dat het grootste deel wordt 

verkregen door de aanvullende personenbelasting en de opcentiemen voor onroerende 

voorheffing. Een derde onderdeel zijn de gemeentelijke belastingen die doorheen de 

voorgaande jaren stabiel zijn gebleven. Dit zijn de belastingen op prestaties, belastingen 

op huisvuil, bedrijfsbelastingen en belasting op het gebruik van het Openbaar Domein. 

De gedetailleerde verdeling ervan is ook terug te vinden in de documentatie van de 

jaarrekening." 

 

Patrick Demaerschalk stelt de volgende vraag: "Mag ik eventjes inzoomen op de 

belasting op economische bedrijvigheid. Dat is nog altijd een proces dat aanhangig is. 

Wat is de totale waarde moesten we in een “worst case scenario” dat verliezen? Wat is 

dan het bedrag dat we zouden moeten ophoesten? 

 

Cindy Denies antwoordt: "Van buiten weet ik het niet, ik zal het opzoeken. Het gaat over 

ongeveer 100.000 euro. Ik wil daar meer detail over geven maar ik moet het opzoeken." 

 

Cindy Denies zet de presentatie verder: "Als we kijken naar onze investeringen, hebben 

we voor 3,9 miljoen euro investeringen in materieel vast actief gedaan. Dat is ruim 90% 

van onze totale uitgaven van 4,2 miljoen euro. Materieel vast actief is alles wat we 

kunnen vastnemen, dus geen plannen, geen studies, geen concessies, maar effectief 

straten, gebouwen pleinen en dergelijke meer.  

Waarin hebben we dit dan geïnvesteerd? Er is 1,8 miljoen euro geïnvesteerd in de 

voetbal- en tennisinfrastructuur. We hebben ook geïnvesteerd in Bewegen, meer bepaald 

500.000 euro voor de toegang van de sport- en jeugdsite, 500.000 euro in de 

schoolomgevingen en 400.000 euro in de Guillaume Dekleermaekerstraat. Veel van die 

projecten zijn nog altijd lopende, dus dat is eigenlijk niet de waarde van het project dat 

we gaan noteren hier.  

Als we kijken naar onze financieringen, waar komt het geld dan vandaan? In 2023 is het 

bestuur een nieuwe lening aangegaan voor 5 miljoen euro. We hebben ruim  

600.000 euro terugbetalingen ontvangen voor toegestane leningen van het AGB Holar. 

Zelf hebben wij voor 2,3 miljoen euro afgelost aan de financiële instellingen en we 

hebben ruim 1,5 miljoen euro lening toestaan aan het AGB Holar. Dit is altijd in functie 

van de investeringen dat het AGB Holar dan zelf doet. Dat is om te zorgen dat dit budget 

neutraal blijft. Als ons bestuur geen nieuwe leningen meer aangaat de komende jaren, 

zal dit de schuldafbouw zijn die we tegen 2031 gaan bereiken. U zal zien dat het een 

20,2 miljoen euro afbouwen naar 7,2 miljoen tegen 2031 zal zijn. Zijn daar vragen 

over?" 

 

Patrick Demaerschalk stelt de volgende vraag: "Ik wil een vraag stellen over de schuld op 

lange termijn. We hadden ons voorgenomen om die af te bouwen, de schuld per inwoner, 

waar dat we nog altijd op het gemiddelde zitten, of het dubbele van het gemiddelde van 

Vlaanderen. Wat is daar het advies als we nu naar de volgende jaren kijken? Is er een 

advies van de hogere overheid dat we moeten afbouwen of kunnen we datzelfde 

houden?" 

 

Cindy Denies antwoordt: "Dat zou ik moeten nakijken. Ik heb geen weet dat er een 

advies is van de hogere overheid dat de schuldgraad moet afgebouwd worden. Ik zal dit 

nakijken."  
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Tim Vandenput vult aan: "Er is geen advies van Vlaanderen over schuldafbouw, dat is 

wat we zelf beslissen. Deze legislatuur hebben we ons voorgenomen om 50 euro per 

inwoner per jaar aan schuldafbouw te doen. Dat is wat dat je daar ook ziet. Een volgende 

bestuursploeg kan dat verder zetten. Die kan ook beslissen om terug meer leningen te 

gaan opnemen en dergelijke. U heeft gelijk, we zitten met een hoge schuldgraad per 

inwoner. Maar dat is bewust gekozen en ook een beetje een gevolg van de vele 

investeringen die wij de afgelopen 15 jaar hebben gedaan: Felix Sohiecentrum 7 tot 8 

miljoen euro, het gemeenteplein 5 miljoen euro, onderhoud van straten de afgelopen 15 

jaar, de sport-en jeugdsite alles in totaal incluis de turnhal, 10,6 miljoen euro. Er is de 

laatste 15 jaar heel veel geïnvesteerd, welke vooral via leningen werd gefinancierd. Maar 

nu is dat allemaal gedaan en zijn we met die schuldafbouw bezig. Ik denk dat het gezond 

is om de schuld verder af te bouwen en terug naar een gemiddelde op Vlaams niveau te 

gaan. Dat gaat een volgende bestuursploeg ook meer ruimte geven en de bestuursploeg 

daarna op de exploitatie, want dan ga je minder kapitaal en intresten moeten aflossen en 

geef je eigenlijk zuurstof aan de exploitatie inkomsten en uitgaven. 

 

Cindy Denies vult aan :"Het enige dat de overheid voorschrijft is dat je met je 

autofinancieringsmarge positief blĳft, dat is een verplichting." 

 

Jan Thijs voegt toe: "De financieel directeur en ikzelf hebben een viertal weken geleden 

een gesprek gehad met onze relatiebeheerder van Belfius. Dan gaan we heel in detail 

door de gemeentemonitor en daar komt uit dat we effectief hoger zitten dan het 

gemiddelde. Maar toevoegend aan wat de burgemeester zegt, moet ook meegenomen 

worden dat dit dermate ingebakken zit in de manier van om te gaan met onze middelen, 

dat dit geen probleem op zich gaat vormen. Dit wordt gewoon mee ingecalculeerd. Door 

het feit dat we al een langere periode met een relatief gezien hogere schuldgraad zitten, 

en daar we dit gewoon meenemen in ons beleid, is dit geen punt om ons echt zorgen 

over te gaan maken. En zoals de burgemeester aangeeft, als we verder blijven 

afbouwen, gaan we op termijn wel komen op dat gemiddelde van Vlaanderen." 

 

Patrick Demaerschalk stelt de volgende vraag: "Ik dacht, maar ik kan volledig verkeerd 

zijn, dat we in het begin van de legislatuur gezegd hebben dat de schuld, op dat moment  

1.637 euro per Hoeilander, tegen 2025 gingen afbouwen naar 1.350 euro per Hoeilander. 

Is dat het geval nu? Zitten we nu aan 1.350 euro? Ik dacht dat we nog altijd vrij hoger 

zaten dan dit bedrag?" 

 

Tim Vandenput antwoordt: " Ik heb begin van het jaar van de financieel directeur 

vernomen dat we op schema zaten. Maar ik zal u de exacte cijfers laten bezorgen.  

U weet dat de jaarrekeningen een document zijn van het gemeentebestuur, dus niet van 

het college. Het is de financieel directeur die daarvoor hoofdelijk verantwoordelijk is. 

Deze is vandaag verontschuldigd. Cindy heeft dat hier voortreffelijk gedaan. Dank u 

daarvoor. Ik wil de financieel directeur en ook de hele financiële dienst, die hieraan heeft 

meegeholpen van harte danken. Want dit is een zeer belangrijk en nuttig document voor 

ons als gemeente." 

 

Steven Coppens ligt toe: "Indien er geen verdere vragen zijn, vraag ik goedkeuring voor 

de vaststelling van de jaarrekening 2023 deel gemeente. 

Zoals jullie weten en gebruikelĳk, schors ik nu de openbare zitting van de gemeenteraad 

en openen wij zoals gebruikelijk de openbare zitting van de raad voor maatschappelijk 

welzijn." 

 

 

* * * 
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O.P.7 Interne zaken. Financiële dienst. Jaarrekening 2023 - OCMW. 

Goedkeuring en definitieve vaststelling. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "Na de individuele vaststelling door de RMW van hun deel van 

de jaarrekening 2023, kan de GR de definitieve vaststelling doen van de  

jaarrekening 2023 zoals vastgesteld door de RMW. Hierdoor wordt de jaarrekening 2023 

in zijn geheel als vastgesteld geacht. Graag uw goedkeuring." 

 

 

* * * 

 

O.P.8 Interne zaken. Secretariaat. Interrand. Agenda van de algemene 

vergadering van 26 juni 2024 en volmacht tot deelname aan deze vergadering. 

Goedkeuring. Aanduiding. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: " Graag uw goedkeuring voor de agenda van de AV Interrand 

en volmacht tot deelname. Zoals beslist tijdens de GR van 25 februari 2019 en  

GR van 23 mei 2022 zijn aangeduid: 

● Mevrouw Caroline Lagrange als 1ste afgevaardigde. 

● Mevrouw Joy Sergeys als 2de afgevaardigde. 

● De heer Timothy Rowies als 3de afgevaardigde ter vervanging van de heer  

 Pieter Muyldermans. 

 

 

* * * 

 

O.P.9 Interne zaken. Secretariaat. Haviland. Agenda en vaststelling 

afgevaardigde algemene vergadering op 19 juni 2024. Goedkeuring. 

Aanduiding. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "Graag uw goedkeuring voor de agenda van de AV Haviland 

van 19 juni 2024. Als afgevaardigde wordt de heer Tim Vandenput voorgedragen. 

Mevrouw Eva De Bleeker wordt voorgedragen als plaatsvervanger." 

 

 

* * * 

 

O.P.10 Interne zaken. Secretariaat. Creat Services dv (voorheen TMVS dv). 

Uitnodiging algemene vergadering in zitting van 18 juni 2024. Goedkeuring 

agenda. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "Dit punt werd ook al behandeld tijdens RVB AGB Holar. 

Graag uw goedkeuring voor de agenda van de AV van Creat dv op 18 juni 2024 en de 

aanduiding van mevrouw Eva De Bleeker als afgevaardigde, alsook de bevestiging van de 

heer Joris Pijpen als plaatsvervanger." 

 

 

* * * 

 

O.P.11 Interne zaken. Secretariaat. IGO div. Aanduiding van een 

vervangende bestuurder voor de cluster 

Tervuren/Huldenberg/Overijse/Hoeilaart in de bestuursorganen van IGO div. 

Aanduiding. Besluit. 

 

Steven Coppens: "Graag uw goedkeuring om mevrouw Greta Veeckmans voor te dragen 

als bestuurder voor de cluster Tervuren/Huldenberg/Overijse/Hoeilaart binnen IGO div." 
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* * * 

 

O.P.12 Interne zaken. Secretariaat. Vlaamse Vervoermaatschappij De Lijn. 

Aanduiding afgevaardigde voor de algemene vergadering van aandeelhouders 

van 28 mei 2024. Aanduiding. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "Graag uw goedkeuring voor voorgedragen afgevaardigden 

voor de AV van De Lijn: 

● Effectief: de heer Pieter Muyldermans. 

● Plaatsvervanger: de heer Tim Vandenput." 

 

 

* * * 

 

 

De voorzitter sluit de openbare zitting. 

 

* * * 

 

Namens de Raad, 

get. Jan Thijs 

Algemeen directeur 

get. Steven Coppens 

Voorzitter 

Voor eensluidend afschrift 

 

 

Jan Thijs 

Algemeen directeur 

Steven Coppens 

Voorzitter gemeenteraad 
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